## CONTEMPLATION COURSE for Business Executives CHEUNG CHAU, HONG KONG, *Xavier House*, May 11-13, 2012 <u>"IN ACTIONE CONTEMPLATIVUS" -</u> <u>CONTEMPLATIVE IN ACTION</u>

#### Place:

Xavier House, 27, Peak Road, Cheung Chau, Hong Kong *Application:*Ms. Dorothy Gao, Center for International Business Ethics, Beijing, e-mail: "Gao Dorothy" <u>dorothy.gaohuan@gmail.com</u> Tel.: 8610 6491 5691 *Meeting point:* Entrance of Pier Ferry No. 5, towards Cheung Chau Island, Hong Kong Central, Friday, May 11, 4.55 pm. You may look for a banner which indicates "XAVIER" in order to find other companions who will join you for the course. *Staff:*

Instructor: Dr. Stephan Rothlin, Association for International Business Ethics, AIBE, Hong Kong, Chairman

Costs:

1000 HK\$, including board & lodging, Ferry fare not included

#### A note from a participant of last year's course:

"After the course was over, I went back to the reality I had to deal with--and I felt pretty happy, calm and strong because I knew that a lot of things didn't matter, which is something everyone can 'know' at an intellectual level, but the knowing in one's heart in something else. I've done the contemplation practices a bit since I came back--it's still tough and full of disruptions, but I'll keep it up in the future."

「行動觀照」一項為工商界行政人員而設的課程 日期:二零一二年五月十一日至十三日 地點:香港長洲山頂道二十七號思維靜院 申請及查詢:高歡女士 **電郵:** dorothy.gaohuan@gmail.com> 中國北京 國際经濟倫理研究中心 **電話: 8610 6491 5691** 

# 集合: 五月十一日星期五下午四時五十五分在香港往長洲輪船五號碼頭集合,屆 時請留意一面寫上<思維>的小旗,與其他參加者會合。

負責人:主持---(香港)國際經濟倫理協會主席羅世範博士

收費:港幣一千元,包括食宿,但不包括船票

### 節錄來自一位參加了2011 年課程的人士的來信:

"……課程結束後、我回到了現實幹活兒,感到相當快樂,平靜和堅強,因為我 也有一般有理智的人的想法,認為生活上有很多事情是並不重要的。不過要心裡 真正明白過來,却是另一回事。回家後,我也做觀照的練習,到目前還感到有些 困難,也時斷時續。不過我會繼續努力的!"